
 

 سياسة الخصوصية

 

 

 كتطبيق تجاري.  (سين فلوس)تطبيق  مالك أصدر

 .وهي مخصصة للاستخدام كما هي مالك التطبيقهذه الخدمة مقدمة من 

ستخدم هذه الصفحة لإعلام الزائرين 
ُ
بسياساتي من خلال جمع المعلومات الشخصية واستخدامها والكشف و المستخدمين ت

 .استخدام خدمتيعنها إذا قرر أي شخص 

 

، فأنت توافق على جمع واستخدام المعلومات المتعلقة بهذه السياسة. يتم  )سين فلوس(تطبيق إذا اخترت استخدام 

استخدام المعلومات الشخصية التي أجمعها لتوفير الخدمة وتحسينها. لن أستخدم أو أشارك معلوماتك مع أي شخص 

 .هذهباستثناء ما هو موضح في سياسة الخصوصية 

 

المصطلحات المستخدمة في سياسة الخصوصية هذه لها نفس المعاني الواردة في الشروط والأحكام الخاصة بنا ، والتي يمكن 

 .ما لم يتم تحديد خلاف ذلك في سياسة الخصوصية هذه سين فلوسالوصول إليها في تطبيق 

 

 جمع المعلومات واستخدامها

 

م خدمتنا ، قد أطلب منك تزويدنا بمعلومات تعريف شخصية معينة ، بما في ذلك للحصول على تجربة أفضل ، أثناء استخدا

على سبيل المثال لا الحصر البريد الإلكتروني ورقم الهاتف والاسم وصورة الملف الشخص ي. سيتم الاحتفاظ بالمعلومات التي 

 .أطلبها على جهازك ولن يتم جمعها بأي شكل من الأشكال

 

 تسجيل البيانات

 

إبلاغك أنه كلما استخدمت خدمتي ، في حالة حدوث خطأ في التطبيق ، أقوم بجمع البيانات والمعلومات )من خلال منتجات أريد 

 ")IP ("قد تتضمن بيانات السجل هذه معلومات مثل عنوان بروتوكول الإنترنتData Log . الجهات الخارجية( على هاتفك تسمى

ظام التشغيل ، وتكوين التطبيق عند استخدام خدمتي ، ووقت وتاريخ استخدامك الخاص بجهازك ، واسم الجهاز ، وإصدار ن

  .للخدمة ، وإحصاءات أخرى 

 

 

 

 



 الكوكيز

 

ملفات تعريف الارتباط هي ملفات تحتوي على كمية صغيرة من البيانات التي يتم استخدامها بشكل شائع كمعرفات فريدة 

 .مواقع الويب التي تزورها ويتم تخزينها على الذاكرة الداخلية لجهازكمجهولة الهوية. يتم إرسالها إلى متصفحك من 

لا تستخدم هذه الخدمة "ملفات تعريف الارتباط" بشكل صريح. ومع ذلك ، قد يستخدم التطبيق رموزًا ومكتبات تابعة لجهات 

 ا قبول أو رفض ملفات تعريفخارجية تستخدم "ملفات تعريف الارتباط" لجمع المعلومات وتحسين خدماتها. لديك خيار إم

الارتباط هذه ومعرفة متى يتم إرسال ملف تعريف الارتباط إلى جهازك. إذا اخترت رفض ملفات تعريف الارتباط الخاصة بنا ، 

 .فقد لا تتمكن من استخدام بعض أجزاء هذه الخدمة

 

 مقدمي الخدمة

 

  :التاليةيجوز لي توظيف شركات وأفراد تابعين لجهات خارجية للأسباب 

 لتسهيل خدمتنا ؛

 لتقديم الخدمة نيابة عنا ؛

 لأداء الخدمات المتعلقة بالخدمة ؛

 .لمساعدتنا في تحليل كيفية استخدام خدمتنا

 

 لوماتهم الشخصية. والسبب هو أداءأريد إبلاغ مستخدمي هذه الخدمة أن هذه الأطراف الثالثة لديها حق الوصول إلى مع

 .نيابة عنا. ومع ذلك ، فهم ملزمون بعدم الكشف عن المعلومات أو استخدامها لأي غرض آخرالمهام الموكلة إليهم 

 

 الحماية

 

أنا أقدر ثقتك في تزويدنا بمعلوماتك الشخصية ، وبالتالي فإننا نسعى جاهدين لاستخدام وسائل مقبولة تجاريًا لحمايتها. لكن 

، ولا يمكنني ضمان أمانها  ٪011تخزين إلكتروني آمنة وموثوقة بنسبة  تذكر أنه لا توجد طريقة نقل عبر الإنترنت أو طريقة

 .المطلق

 

اقع أخرى   روابط لمو

قد تحتوي هذه الخدمة على روابط لمواقع أخرى. إذا قمت بالنقر فوق ارتباط جهة خارجية ، فسيتم توجيهك إلى هذا الموقع. 

لذلك ، أنصحك بشدة بمراجعة سياسة الخصوصية الخاصة بهذه لاحظ أن هذه المواقع الخارجية لا يتم تشغيلها بواسطتي. 

المواقع. ليس لدي أي سيطرة ولا أتحمل أي مسؤولية عن المحتوى أو سياسات الخصوصية أو الممارسات الخاصة بأي مواقع 

 .أو خدمات تابعة لجهات خارجية

 



 

 

 خصوصية الأطفال

 

عن عمد. أنا أشجع جميع الأطفال على عدم تقديم أي معلومات تعريف لا أقوم بجمع معلومات التعريف الشخصية من الأطفال 

شخصية من خلال التطبيق و / أو الخدمات. أنا أشجع الآباء والأوصياء القانونيين على مراقبة استخدام أطفالهم للإنترنت 

ق و / من خلال التطبيوللمساعدة في تطبيق هذه السياسة من خلال توجيه أطفالهم بعدم تقديم معلومات تعريف شخصية 

 قد قدم لنا معلومات تعريف شخصية من خلال التطبيق و 
ً

أو الخدمات دون إذن منهم. إذا كان لديك سبب للاعتقاد بأن طفلا

عامًا على الأقل للموافقة على معالجة معلومات التعريف  01/ أو الخدمات ، فيرجى الاتصال بنا. يجب أيضًا أن يكون عمرك 

 .بك في بلدك )في بعض البلدان قد نسمح لوالدك أو ولي أمرك بالقيام بذلك نيابة عنك( الشخصية الخاصة

 

قد أقوم بتحديث سياسة الخصوصية الخاصة بنا من وقت لآخر. وبالتالي ، يُنصح  التغييرات على سياسة الخصوصية هذه

طريق نشر سياسة الخصوصية الجديدة بمراجعة هذه الصفحة بشكل دوري لمعرفة أي تغييرات. سأخطرك بأي تغييرات عن 

 .على هذه الصفحة

 

 

 البنود و الظروف

 

ة قبل لذلك يجب عليك التأكد من قراءتها بعناي -عن طريق تنزيل التطبيق أو استخدامه ، ستنطبق هذه الشروط عليك تلقائيًا 

ال. لاماتنا التجارية بأي شكل من الأشكاستخدام التطبيق. لا يُسمح لك بنسخ أو تعديل التطبيق أو أي جزء من التطبيق أو ع

لا يُسمح لك بمحاولة استخراج شفرة المصدر للتطبيق ، ويجب أيضًا ألا تحاول ترجمة التطبيق إلى لغات أخرى أو إنشاء 

إصدارات مشتقة. التطبيق نفسه وجميع العلامات التجارية وحقوق التأليف والنشر وحقوق قاعدة البيانات وحقوق الملكية 

 .مالك التطبيقكرية الأخرى المتعلقة به ، لا تزال مملوكة الف

 

 قدر الإمكان. لهذا السبب ، نحتفظ بالحق في إجراء تغييرات على  مالك التطبيق
ً

ملتزم بضمان أن يكون التطبيق مفيدًا وفعالا

توضيح  و خدماته أبدًا دون التطبيق أو فرض رسوم على خدماته في أي وقت ولأي سبب. لن نفرض عليك رسومًا مقابل التطبيق أ

 .ما تدفع مقابله بالضبط

 

بتخزين ومعالجة البيانات الشخصية التي قدمتها إلينا ، لتقديم خدمتي. تقع على عاتقك مسؤولية  (سين فلوس)يقوم تطبيق 

زالة قيود إ الحفاظ على أمان هاتفك والوصول إلى التطبيق. لذلك نوصيك بعدم كسر الحماية أو عمل روت لهاتفك ، وهي عملية

البرامج والقيود التي يفرضها نظام التشغيل الرسمي لجهازك. يمكن أن يجعل هاتفك عرضة للبرامج الضارة / الفيروسات / 

 .لن يعمل بشكل صحيح أو على الإطلاق  (سين فلوس)البرامج الضارة ، ويخترق ميزات أمان هاتفك وقد يعني أن تطبيق 



ت . تتطلب بعض وظائف التطبيق أن يكون للتطبيق اتصال إنترنمالك التطبيقيتحملها  يجب أن تدرك أن هناك أشياء معينة لن

 لمالك التطبيقأو مقدمًا من مزود شبكة الهاتف المحمول الخاص بك ، ولكن لا يمكن Fi-Wi  نشط. يمكن أن يكون الاتصال عبر

، ولم يكن لديك أي Fi-Wi  الوصول إلى شبكة تحمل مسؤولية التطبيق الذي لا يعمل بكامل وظائفه إذا لم يكن لديك إمكانية

، فيجب أن تتذكر أن بنود الاتفاقية مع Fi-Wi  ذا كنت تستخدم التطبيق خارج منطقة مزودة بشبكة .من ترك بدل البيانات

مزود شبكة الجوال الخاص بك ستظل سارية. نتيجة لذلك ، قد يتم تحميلك من قبل مزود خدمة الهاتف المحمول الخاص بك 

مقابل تكلفة البيانات طوال مدة الاتصال أثناء الوصول إلى التطبيق ، أو رسوم الطرف الثالث الأخرى. عند استخدام التطبيق 

، فأنت تقبل المسؤولية عن أي من هذه الرسوم ، بما في ذلك رسوم بيانات التجوال إذا كنت تستخدم التطبيق خارج إقليمك 

إيقاف تجوال البيانات. إذا لم تكن دافع الفاتورة للجهاز الذي تستخدم التطبيق عليه ،  الأصلي )أي المنطقة أو البلد( دون 

  .فيرجى العلم أننا نفترض أنك قد تلقيت إذنًا من دافع الفاتورة لاستخدام التطبيق

حتاج إلى ت دائمًا تحمل المسؤولية عن طريقة استخدامك للتطبيق ، أي أنك مالك التطبيقعلى نفس المنوال ، لا يستطيع 

تحمل لا ي مالك التطبيقإذا نفدت البطارية ولا يمكنك تشغيله للاستفادة من الخدمة ،  -التأكد من بقاء جهازك مشحونًا 

 .المسؤولية

عن استخدامك للتطبيق ، عند استخدامك للتطبيق ، من المهم أن تضع في اعتبارك أنه  مالك التطبيقفيما يتعلق بمسؤولية 

نسعى لضمان تحديثه وصحته في جميع الأوقات ، فإننا نعتمد على الأطراف الثالثة تزويدنا بالمعلومات حتى  على الرغم من أننا

أي مسؤولية عن أي خسارة ، مباشرة أو غير مباشرة ، تتعرض لها نتيجة الاعتماد  مالك التطبيقنتمكن من إتاحتها لك. لا يتحمل 

 .كليًا على وظيفة التطبيق هذه

قد تتغير متطلبات النظام )وأي أنظمة إضافية نقرر iOS -  قد نرغب في تحديث التطبيق. التطبيق متاح حاليًا علىفي مرحلة ما ، 

 الك التطبيقمتمديد توفر التطبيق عليها( ، وستحتاج إلى تنزيل التحديثات إذا كنت تريد الاستمرار في استخدام التطبيق . لا يعد 

الذي قمت بتثبيته على جهازك. ومع ذلك ، iOS  ون مناسبًا لك و / أو يعمل مع إصداربأنه سيحدّث التطبيق دائمًا بحيث يك

فإنك تتعهد بقبول تحديثات التطبيق دائمًا عند عرضها عليك ، وقد نرغب أيضًا في التوقف عن توفير التطبيق ، وقد ننهي 

لك ، عند أي إنهاء ، )أ( تنتهي الحقوق والتراخيص استخدامه في أي وقت دون إرسال إشعار بالإنهاء إليك. ما لم نخبرك بخلاف ذ

 .الممنوحة لك في هذه الشروط ؛ )ب( يجب عليك التوقف عن استخدام التطبيق ، و )إذا لزم الأمر( حذفه من جهازك

راجعة مقد أقوم بتحديث الشروط والأحكام الخاصة بنا من وقت لآخر. وبالتالي ، يُنصح ب التغييرات على هذه الشروط والأحكام

هذه الصفحة بشكل دوري لمعرفة أي تغييرات. سأخطرك بأي تغييرات عن طريق نشر الشروط والأحكام الجديدة على هذه 

  .الصفحة

 

 

 

 

 

 



 

 

Privacy Policy 

 
The owner built the  )سين فلوس( as a Commercial app. This SERVICE is provided by The owner and is intended 

for use as is. 

This page is used to inform visitors regarding my policies with the collection, use, and disclosure of Personal 

Information if anyone decided to use my Service. 

If you choose to use my Service, then you agree to the collection and use of information in relation to this policy. 

The Personal Information that I collect is used for providing and improving the Service. I will not use or share 

your information with anyone except as described in this Privacy Policy. 

 

The terms used in this Privacy Policy have the same meanings as in our Terms and Conditions, which are 

accessible at  )سين فلوس(unless otherwise defined in this Privacy Policy. 

 

Information Collection and Use 

 

For a better experience, while using our Service, I may require you to provide us with certain personally 

identifiable information, including but not limited to email, phone number, and name and profile photo. The 

information that I request will be retained on your device and is not collected by me in any way. 

 

Log Data 

 

I want to inform you that whenever you use my Service, in a case of an error in the app I collect data and 

information (through third-party products) on your phone called Log Data. This Log Data may include 

information such as your device Internet Protocol (“IP”) address, device name, operating system version, the 

configuration of the app when utilizing my Service, the time and date of your use of the Service, and other 

statistics. 

 

Cookies 

 

Cookies are files with a small amount of data that are commonly used as anonymous unique identifiers. These 

are sent to your browser from the websites that you visit and are stored on your device's internal memory. 

 

This Service does not use these “cookies” explicitly. However, the app may use third-party code and libraries that 

use “cookies” to collect information and improve their services. You have the option to either accept or refuse 

these cookies and know when a cookie is being sent to your device. If you choose to refuse our cookies, you may 

not be able to use some portions of this Service. 

 

 

 

 

 

Service Providers 

 

I may employ third-party companies and individuals due to the following reasons: 



 To facilitate our Service; 

 To provide the Service on our behalf; 

 To perform Service-related services; or 

 To assist us in analyzing how our Service is used. 

I want to inform users of this Service that these third parties have access to their Personal Information. The reason 

is to perform the tasks assigned to them on our behalf. However, they are obligated not to disclose or use the 

information for any other purpose. 

 

Security 

 

I value your trust in providing us your Personal Information, thus we are striving to use commercially acceptable 

means of protecting it. But remember that no method of transmission over the internet, or method of electronic 

storage is 100% secure and reliable, and I cannot guarantee its absolute security. 

Links to Other Sites 

 

This Service may contain links to other sites. If you click on a third-party link, you will be directed to that site. 

Note that these external sites are not operated by me. Therefore, I strongly advise you to review the Privacy Policy 

of these websites. I have no control over and assume no responsibility for the content, privacy policies, or practices 

of any third-party sites or services. 

 

Children’s Privacy 

 

I do not knowingly collect personally identifiable information from children. I encourage all children to never 

submit any personally identifiable information through the Application and/or Services. I encourage parents and 

legal guardians to monitor their children's Internet usage and to help enforce this Policy by instructing their 

children never to provide personally identifiable information through the Application and/or Services without 

their permission. If you have reason to believe that a child has provided personally identifiable information to us 

through the Application and/or Services, please contact us. You must also be at least 16 years of age to consent 

to the processing of your personally identifiable information in your country (in some countries we may allow 

your parent or guardian to do so on your behalf). 

 

Changes to This Privacy Policy 

 

I may update our Privacy Policy from time to time. Thus, you are advised to review this page periodically for 

any changes. I will notify you of any changes by posting the new Privacy Policy on this page. 

 

Contact Us 

 

If you have any questions or suggestions about my Privacy Policy, do not hesitate to contact me at 

info@emeritesquiz.com. 

 



 

 

Terms & Conditions 

 

By downloading or using the app, these terms will automatically apply to you – you should make sure therefore 

that you read them carefully before using the app. You’re not allowed to copy or modify the app, any part of the 

app, or our trademarks in any way. You’re not allowed to attempt to extract the source code of the app, and you 

also shouldn’t try to translate the app into other languages or make derivative versions. The app itself, and all the 

trademarks, copyright, database rights, and other intellectual property rights related to it, still belong to The owner. 

 

The owner is committed to ensuring that the app is as useful and efficient as possible. For that reason, we reserve 

the right to make changes to the app or to charge for its services, at any time and for any reason. We will never 

charge you for the app or its services without making it very clear to you exactly what you’re paying for. 

 

The  )سين فلوس( stores and processes personal data that you have provided to us, to provide my Service. It’s 

your responsibility to keep your phone and access to the app secure. We therefore recommend that you do not 

jailbreak or root your phone, which is the process of removing software restrictions and limitations imposed by 

the official operating system of your device. It could make your phone vulnerable to malware/viruses/malicious 

programs, compromise your phone’s security features and it could mean that the  )سين فلوس( won’t work 

properly or at all. 

 

You should be aware that there are certain things that The owner will not take responsibility for. Certain functions 

of the app will require the app to have an active internet connection. The connection can be Wi-Fi or provided by 

your mobile network provider, but The owner cannot take responsibility for the app not working at full 

functionality if you don’t have access to Wi-Fi, and you don’t have any of your data allowance left. 

 

If you’re using the app outside of an area with Wi-Fi, you should remember that the terms of the agreement with 

your mobile network provider will still apply. As a result, you may be charged by your mobile provider for the 

cost of data for the duration of the connection while accessing the app, or other third-party charges. In using the 

app, you’re accepting responsibility for any such charges, including roaming data charges if you use the app 

outside of your home territory (i.e. region or country) without turning off data roaming. If you are not the bill 

payer for the device on which you’re using the app, please be aware that we assume that you have received 

permission from the bill payer for using the app. 

 

Along the same lines, The owner cannot always take responsibility for the way you use the app i.e. You need to 

make sure that your device stays charged – if it runs out of battery and you can’t turn it on to avail the Service, 

The owner cannot accept responsibility. 

 

With respect to The owner ‘s responsibility for your use of the app, when you’re using the app, it’s important to 

bear in mind that although we endeavor to ensure that it is updated and correct at all times, we do rely on third 



parties to provide information to us so that we can make it available to you. The owner accepts no liability for 

any loss, direct or indirect, you experience as a result of relying wholly on this functionality of the app. 

At some point, we may wish to update the app. The app is currently available on iOS – the requirements for the 

system (and for any additional systems we decide to extend the availability of the app to) may change, and you’ll 

need to download the updates if you want to keep using the app. The owner does not promise that it will always 

update the app so that it is relevant to you and/or works with the iOS version that you have installed on your 

device. However, you promise to always accept updates to the application when offered to you, We may also 

wish to stop providing the app, and may terminate use of it at any time without giving notice of termination to 

you. Unless we tell you otherwise, upon any termination, (a) the rights and licenses granted to you in these terms 

will end; (b) you must stop using the app, and (if needed) delete it from your device. 

 

Changes to This Terms and Conditions 

 

I may update our Terms and Conditions from time to time. Thus, you are advised to review this page periodically 

for any changes. I will notify you of any changes by posting the new Terms and Conditions on this page. 

These terms and conditions are effective as of 2022-20-20 

 


